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»دنیای هوادار« از خروجی های قطار لیگ
 در ایستگاه هفتم گزارش می دهد؛

از پیرمرد کروات تا علیمنصور

 دانلود  کنید  
رئیس دستگاه قضا: باید از گزارشگران 
فساد، استقبال و آن ها را تشویق کرد

را گرامی
می دارد
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امام جمعه کرج: 

معاملات انتخاباتی کار فاسدی است

  بزرگی ما در گرو این حقیقت است:

»حب الحسین یجمعنا«

حجت الاسلام رئیسی و مسئله ای که 
باید مدنظر قرار دهد 

حجت الاسلام رئیسی در کسوت ریاست 
چون  و  بوده  خوب  آنچنان  قضائیه  قوه 
ذوالفقار علی بر سر ناکسین و غارتگران 
اموال ملت فرود آمده و چنان زخمی بر 
ناعدالتی ها زده که شوری وصف ناپذیر در 
بین همه دلسوختگان و تشنگان این راه 
که سال ها به دنبال چنین برخورد کوبنده 
و توانا با خباثت های رهزنان اموال و امال و امید مردم بودند، ایجاد 
کرده و همگان را به صرافت حمایت همه جانبه از این عملکرد کم 
نظیر عدالت طلبانه در قوه قضائیه کشور وا داشته تا خدای نکرده این 
مسیر دچار آفت و افت نشود. به خصوص که برخورد با دانه درشت 
هایی که کم نیستند در بین آن ها کسانی که هر کدام به جناحی یا 
فردی از سطوح بالای سیاسی کشور مرتبط هستند و برخورد با یکی 
از آن ها سر و صدای بسیاری تولید خواهد کرد ممکن است اسباب 
کندی تیغی شود که امروز ضربت آن بر سر اخلالگران اقتصادی و 
مالی همان گمگشته انقلاب و انقلابیونی بوده که سودای دیگری به 
زعامت پیر جماران و سلف بر حقش در سر داشته و دارند. برخورد بسیار 
مقتدرانه با برادر ریاست جمهوری )حسین فریدون( که مشخصا اسباب 
اخلال اقتصادی و فساد مالی بود به همان اندازه که باعث خشنودی و 
خوشحالی دلبستگان به این راه حق شده باعث اضطراب و نگرانی هم 
شده که خدای نکرده عملکرد دلیرانه قوه قضائیه در این برخورد زیر 
خروراها انگ ها و رفتارها و سوال های جناحی، تاب و توان از دست دهد 
و از نفس بیفتد و شود آنچه نباید شود. قطعا حضرت حجت الاسلام 
رئیسی خود بهتر از هرکس می دانند که در این راه عدالت طلبانه ایجاد 
توازن خود نوعی عدالت است و اگر برخورد با غارتگران و مفسدان و 
اخلالگران ولو به حق محصور در برخورد با یک جناه خاص شود حتما 
ارزشش را نزد بسیاری از دست خواهد داد و نه تنها آن شور که آفریده 
فرو خواهد نشست بلکه بلوا هم بپا خواهد شد که این رفتار فقط برای 
نسخ کشی های سیاسی بوده و ردای عدالت طلبی فقط برای پوشش 
سرکوب جناحی. بر حضرت ایشان فرض است با میان کشیدن فی 
المثل پرونده های معطل مانده ای چون پرونده فساد اقتصادی ریاست 
جمهوری سابق )محمود احمدی نژاد( و کثیری از اطرافیانشان بدون 
اغماض و مصلحت طلبی های نالازم و حتی پرونده فاضل لاریجانی که 
متاسفانه در زمان زعامت اخوی ایشان بر قوه قضائیه هرگز به آن توجه 
نشد؛ هم عزم جزم خود را برای ادامه این راه مقدس به رخ بکشید و 
هم بر آن بلیه ای که شائبه رفتار جناحی، می تواند طی طریق سپنتای 
قوه قضائیه را دچار آفت کند خط بطلان بکشید. قطعا تعیین زمان و 
چگونگی این رویه بر عهده حضرتتان هست که خود نشان داده اید 
بدون ترس و در نهایت درایت و اقتدار و با فهم عمیق از سه اصل نظام 
که همان عزت و مصلحت و حکمت هست در این مسیر تا به امروز گام 
برداشته اید اما ضرورت آن مسئله ای دیگری است. مسئله ای که قطعا 
باید مدنظرتان باشد تا خدای نکرده این رویه عظیم و ارزشمند به آفات 

راه دچار نشود و همین گونه که تا به امروز بوده پیش رود.

سرمقاله

مهرداد تیموری
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امام جمعه رشت: 

قیمت مسکن و اجاره
 بها کنترل شود

امام  جمعه قزوین: 

حمله به نفتکش ایرانی بدون
 پاسخ نمی ماند
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امام  و  البرز  استان  در  فقیه  ولی  نماینده 
تلاش  تمام  دشمنان  گفت:  کرج  جمعه 
برای کاهش حضور حداکثری در  را  خود 
کار  به  )ع(  حسینی  اربعین  راهپیمایی 
گرفته  اند اما این تحرکات تاثیری در اراده 

مردم نداشته است.

به گزارش »دنیای هوادار«، آیت سید محمد 
مهدی حسینی همدانی در خطبه های نماز 
جمعه این هفته کرج افزود: تا به امروز شاهد 
حضور حداکثری و پرشور مردم در این راهپیمایی 
عظیم بوده ایم و این حماسه حضور حکایت از  

آن دارد که قدرت اربعین نقشه های دشمنان را 
برهم زده و آنان را عصبانی ساخته است.

وی با اشاره به فرمایشات مقام معظم رهبری 
فرمودند  رهبری  معظم  مقام  اینکه  گفت: 
به آن  تر شده  اربعین حسینی )ع( جهانی 
معنی است که نباید بی کار نشست و امروز 
باید سیر ائمه اطهار)ع( به ویژه واقعه کربلای 

معلی را هرچه بیشتر معرفی کرد.

معاملات انتخاباتی کار فاسدی است
امام جمعه کرج در ادامه به نکته انتخاباتی 
به  کاندیداها  از  برخی  افزود:  و  کرد  اشاره 

انتخابات  در  شرکت  برای  مقدمات  برپایی 
مشغول هستند و وقتی احتمال رای به یک 
عده دیگری از کاندیداها می دهند، می روند 
با این کاندیداها صحبت می کنند که شما در 
انتخابات شرکت نکنید اگر ما رای بیاوریم به 

شما پست خواهیم داد.
وی افزود: این کار اقدامی فاسد است و باید 
افرادی که این گونه معامله می کنند برای 
مردم معرفی شوند و نباید در تصمیم گیری 

ها دچار اشتباه شد.
آیت الله حسینی همدانی گفت: مقام معظم 
رهبری فرمودند که کاندیدا باید امانت دار، 

پاکدامن و به دور از هر نوع فساد باشد چرا 
که برای مجلس امین، این کاندیدا باید انتخاب 

شود.

امام جمعه کرج: 

معاملات انتخاباتی کار فاسدی است
کاندیدا باید امانت دار، پاکدامن و به دور از هر نوع فساد باشد 

واکنش  در  چین  خارجه  امور  وزارت 
ایرانی  نفتکش  گرفتن  قرار  هدف  به 
»سابیتی«، از طرفین مرتبط خواست تا 
نسبت به حفظ صلح و ثبات در منطقه 

اقدام کنند.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از رویترز، 
گنگ شوانگ، سخنگوی وزارت امور خارجه 

چین روز گذشته در واکنش به هدف قرار 
طرفین  از  سابیتی  ایرانی  نفتکش  گرفتن 
با  همکاری  وسیله  به  تا  خواست  مربوطه 
یکدیگر صلح و ثبات را در منطقه حفظ کنند.

ایرانی متعلق به شرکت  فروند نفت کش 
ملی نفت کش صبح دیروز در ۶۰ مایلی 
بندر جده عربستان سعودی دچار انفجار در 

بخش بدنه شده است.

دستگیری سارقان 40 تنی مس و آلومینیوم
 توسط پلیس قزوین

فرمانده انتظامی استان قزوین  از دستگیری سارقان محموله 4۰ تنی مس و آلومینیوم 
به ارزش 2۰ میلیارد ریال خبر داد.

سردار »مهدی حاجیان« در تشریح این خبر اظهار داشت: در پی سرقت محموله 2۰ 
تنی آلومینیوم و 2۰ تنی مس از 2دستگاه کامیون در شهرستان »تاکستان« موضوع 
با تشکیل کارگروه ویژه در دستور کار پلیس آگاهی استان و شهرستان تاکستان قرار 

گرفت.
وی ادامه داد: ماموران با انجام تحقیقات گسترده و اقدامات فنی پلیسی موفق به 

شناسایی 2 سارق در استان های مرکزی و تهران شدند.
فرمانده انتظامی استان قزوین افزود: کارآگاهان پلیس آگاهی پس از هماهنگی با 
دستگاه قضائی 2 سارق را در 2 عملیات جداگانه و منسجم دستگیر و موفق به کشف 

محموله 2۰ تنی مس در شهر اراک شدند.

کشف 83 کیلوگرم هروئین در البرز
فرمانده انتظامی استان البرز از کشف 83 کیلوگرم هروئین و دستگیری 3 نفر در این 

رابطه خبر داد.
سردار »عباسعلی محمدیان« با اعلام این خبر گفت: در پي اقدامات اطلاعاتي پلیس 
مبارزه با مواد مخدر استان البرز مشخص شد فردي با تشکیل یک باند حرفه اي اقدام 

به توزیع گسترده هروئین در سطح استان می کند.
وی افزود: ماموران با تلاش شبانه روزی و به کارگیری اقدامات پلیسی موفق به 
شناسایی مخفیگاه متهم در محدوده مهرشهر کرج شدند و با تعقیب و مراقبت نامبرده 

درنهایت محل نگهداری موادمخدر شناسایی شد.
این مقام انتظامی تصریح کرد: پس از شناسایی محل نگهداری هروئین، ماموران با 
هماهنگی قضائی در یک عملیات غافلگیرانه متهم و 2 نفر دیگر از همدستانش را 

دستگیر و به پلیس مبارزه با مواد مخدر منتقل کردند.
سردار محمدیان خاطرنشان کرد: در بازرسی از زیرزمین مخفیگاه متهمان 83 کیلو گرم 
هروئین کشف شد که پس از تکمیل پرونده به همراه متهمان تحویل مراجع قضائی شد.

اختلاف خانوادگی در ورامین جان 4 نفر را گرفت
اختلاف خانوادگی منجر به درگیری مسلحانه و قتل 4 نفر در شهرستان ورامین 

شد.
حوالی ساعت 22 پنجشنبه شب در پی وقوع یک فقره درگیری خانوادگی در 
یکي از مناطق مسکوني شهرستان ورامین و کسب خبر توسط مرکز فوریت هاي 

پلیسي 11۰، بلافاصله عوامل گشت انتظامی در محل حاضر شدند.
ماموران پس از حضور در محل و با بررسي میدانی، پرده از یک  قتل برداشتند که 
بر اثر آن 4 مرد کشته و 3 زن به همراه یک کودک خردسال به شدت مجروح و به 

بیمارستان منتقل شدند.
 با تحقیقات کارآگاهان پلیس در محل وقوع جرم مشخص شد بر اثر نزاع داماد 
با خانواده همسر خود، قاتل با یک قبضه اسلحه کمری با حضور در منزل پدر 
همسرش اقدام به تیر اندازی کرده که در پی آن پدر همسر و دو باجناقش به قتل 
می رسند و 4 نفر دیگر مجروح می شوند و در نهایت قاتل  اقدام به خودکشی 

می کند.

»چین« در واکنش به حمله به نفتکش ایرانی:

طرفین صلح و ثبات منطقه
 را حفظ کنند!

بین الملل 

انتظامی و حوادث

کارشناسان حیات وحش: 

پنگوئن  های امپراتور قطب جنوب در 
معرض انقراض هستند

محیط زیست

در صورت تداوم گرمایش اقلیمی طبق 
پیش بینی ها پنگوئن  های امپراتور قطب 
جنوب ممکن است تا سال 2100 میلادی 

با مشکل جدی مواجه شوند.

کارشناسان  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
حیات وحش می  گویند پنگوئن  های امپراتور 
که تا کنون بسیار مقاوم بوده اند، جوجه های 

خود را روی یخ دریا پرورش می  دهند و اگر 
این یخ  ها طبق پیش بینی  مدل  ها به طور 
گسترده  ای از بین بروند، پرندگان رو به زوال 
قرار می  گیرند. پیش  بینی ها حاکی از این 
است که جمعیت این پرندگان تا پایان قرن 

نصف شود.
محققان خواستار بهبود وضعیت حفاظت از 

پنگوئن  های امپراتور هستند.

سرانجام جنگ اقتصادی
 »چین« و »آمریکا«

شرکت ها سرمایه گذاری خود 
سرنوشت  از  که  زمانی  تا  را 
مطلع  چین  و  آمریکا  معامله 
گردند، متوقف خواهند نمود اما 
به نظر این مدت زمان به دلیل 
سیاست های آتی فی مابین دو 
کشور بسیار طولانی تر خواهد 
بود. ریسک ها در دنیای تجارت 
به دلیل مذاکرات بین آمریکا و چین سبب فلج نمودن سرمایه 
گذاری های داخلی در آمریکا گردیده است. بر اساس ارزیابی 
های جدید بنیاد ملی اقتصاد تجارت که به تازگی به چاپ 
رسیده است 85 درصد از ارزیابی ها شاهد رشد کم اقتصادی 
در پاسخ به سیاست های تجاری دولت ترامپ در اقتصاد بوده 
است. برخی پیش بینی می نمایند که رشد متوسط تولید 
ناخالص داخلی بطور سال به سال تا 1/8 درصد تا سه ماهه 
چهارم سال 2۰2۰ کاهش خواهد یافت. به گفته آقای دیوید 
دالر همکار ارشد انستیتو بروکینگز، تجارت مهم ترین مساله در 
اذهان مردم است به همین دلیل است که مذاکرات بین چین و 
آمریکا حائز اهمیت است. وی همچنین افزود وجود سردرگمی 
های فراوان این بخش از تجارت سبب دو دلی سرمایه گذاران 
گشته است. شرکت های آمریکایی و سرمایه گذاران در ابتدا با 
این تصور که قراردادن تعرفه بر کالاهای چینی سبب حمایت 
از تولیدات داخلی آمریکا می گردد سرمست و خوشحال بودند 
حتی زمانی که چین نیز بر کالاهای آمریکایی در اقدامی متقابل 
تعرفه واردات بر کالای آمریکایی وضع نمود اما دیری نپایید که 
در طول تابستان گذشته طرفداران چنین فرضیه هایی شروع 
به تغییر عقیده دادند و نگرانی ها به دلیل باقی ماندن در این 
بن بست افزایش یافت. شاخص اطمینان به سرمایه گذاری 
در هفته گذشته با 9 درصد کاهش به پایین ترین میزان از 
زمان سه ماهه اول سال 2۰۰9 زمانی که آمریکا هنوز در رکود 
اقتصادی بسر می برد رسید. تعرفه ها و مشکلات تجاری به 
عنوان مهم ترین ترس رهبران شرکت ها تلقی می گردد. در 
یکی از رای گیری های گذشته مشخص گردید که بخش 
اعظمی بر این باورند که مناقشات تجاری فی مابین چین و 
آمریکا اثر ماندگاری روی اقتصاد شرکت ها دارد. بنیاد سرمایه 
گذاری تجاری همسترانگ به عنوان یکی از معایب گفتگوهای 
تجاری چین و آمریکا مطرح نمود که تعرفه های ترامپ می 
تواند سبب ارتقاء جایگاه پکن در مذاکرات گردد. یکی از دلایل 
آن این مساله است که ادامه شرایط کنونی بیشتر به ضرر آمریکا 
بوده و چین توان ایستادن در برابر تاثیرات منفی شرایط موجود 
را دارد. چینی ها به سادگی متوجه ضعف سرمایه گذاری در 
شرکت های آمریکایی گشته اند و در حال حاضر بیشتر رهبران 
اقتصادی نگران تشدید جنگ اقتصادی هستند. بسیاری بر این 
باورند که اگر مذاکرات به معاملات کوچک فی مابین ختم گردد 
هنوز بازار شاهد خسارات بسیاری خواهد بود که تاکنون ایجاد 
گشته و نمی توان شاهد ترقی سرمایه بود مگر اینکه اطمینان 
بیشتری حاصل گردد. شرکت ها نیازمند زمان بیشتر هستند تا 
NBC NEWS مجددا احساس بهتری داشته باشند. / ترجمه از

نگاه هوادار

وحید  نجاتی



شنبه  20 مهر 98 - شماره 326

روزنامه

3 اجتماعی

امام جمعه رشت:
قیمت مسکن و اجاره بها کنترل شود
نماینده ولی فقیه در استان گیلان و امام جمعه رشت 
وضعیت قیمت مسکن و اجاره بها را فاجعه بار خواند و بر 

ضرورت کنترل قیمت ها در این بخش تاکید کرد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، آیت الله رسول 
فلاحتی در خطبه های این هفته نماز جمعه رشت افزود:  در 
صورتی که نمی توانند قیمت مسکن و اجاره بها را کاهش 

دهند، نگذارند از قیمت های کنونی فراتر برود.
وی همچنین با تاکید بر ضرورت تقویت  تولید و فضای 
اشتغال خاطر نشان کرد: فضای اشتغال را برای جوانان فراهم 
کنید؛ ضمن انکه مسئولان خود به سراغ نخبگان بروند و آن 

ها را جذب کنند.

امام  جمعه قزوین:
حمله به نفتکش ایرانی بدون

 پاسخ نمی ماند
امام جمعه قزوین با اشاره به حمله به یک نفت کش ایرانی 
طی روز جاری گفت: این حرکت از سوی هر دشمن و 
مستکبری که صورت گرفته بدون پاسخ باقی نخواهد ماند 

و با پاسخ محکمی از سوی ما روبه رو خواهد شد.
آیت الله  ایسنا،  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
عبدالکریم عابدینی در خطبه های نماز جمعه قزوین که 
در مسجدالنبی برگزار می شود، با اشاره به حمله به یک 
نفت کش ایرانی طی روز جاری گفت: این حرکت از سوی 
هر دشمن و مستکبری که صورت گرفته بدون پاسخ باقی 
نخواهد ماند و این اقدام شبیه همان اقدامی است که زمانی 
صدام ملعون انجام داد و فرودگاه مهرآباد را بمباران کرد و 
ایران اسلامی جواب دندان شکنی به او داد، این اقدامی که 
علیه کشتی ایرانی صورت گرفت با پاسخ محکمی از سوی 

ما روبه رو خواهد شد.
نماینده ولی فقیه در استان قزوین با اشاره به تحولات اخیر 
منطقه بیان کرد: گویا سران ترکیه و آمریکا طی توافقی 
که انجام داده اند تصمیم به حمله ناجوانمردانه به سوریه 
گرفته اند که این حمله برای تضعیف دولت سوریه است؛ 
گویا دشمن در سوریه به دنبال بازگشت داعش است اما 
با سیلی محکمی که عوامل آمریکایی- سعودی و اسرائیلی 
طی سالیان گذشته در سوریه خورده اند به خوبی می دانند 

که سوریه جای عرض اندام آن ها نیست.

استاندار قزوین عنوان کرد؛
»ورزش همگانی«؛ ضامن سلامت جامعه

استاندار قزوین گفت: ورزش همگانی سلامت جامعه را 
تضمین کرده و تشویق مردم به امر ورزش می تواند نقش 

بسزایی در نشاط آنان داشته باشد.
به گزارش »دنیای هوادار«، هدایت الله جمالی پور در آیین 
افتتاح چهارمین دوره المپیاد ورزشی کارمندان دولت استان 
که در ورزشگاه شهید بابایی قزوین برگزار شد اظهار داشت: 
بدون شک در جامعه ای که مشغله های اداری و درگیریهای 
روزمره همه ما را از فضای طبیعت و ورزش دور کرده توجه 
به فعالیت بدنی می تواند در تامین سلامت افراد موثر باشد.

وی بیان کرد: اگر جامعه به سمت ورزش گرایش بیشتری 
پیدا کند و خانواده ها و کارمندان روزانه چند ساعت و یا 
چند دقیقه ورزش کنند در مسیر سلامت حرکت خواهند 
کرد و بسیاری از افسردگی و اضطراب ها کاهش خواهد 

یافت.
تضمین  راههای  از  یکی  کرد:  تصریح  قزوین  استاندار 
سلامت جامعه توجه به ورزش های همگانی است که در 
این راستا در سال های گذشته کارهای خوبی در کشور و 
از جمله استان قزوین هم صورت گرفته و پیاده روی های 
صدها هزار نفری شکل گرفته که بیانگر گرایش مردم به 

ورزش است.

ماییم و راهی که با اشک های اسرای کربلا 
باز شده تا شام... ماییم و راهی که باید برویم 
برای رسیدن به چشمه حیاتی که قرن ها 
است حیاتمان داده  تام و تمام. ماییم  و کین 
خواهی ثارالله در مسیری که باید رفت برای 
تمرین روزگار آمدن منتقم آل ابا. ماییم  و 
راهی که حلقه وصل آنانی هست که می روند 
تا بیاموزند سنت ذبیح الله بودن را بر صراط 
ثارالله؛ ماییم و  راهی که بر آن گام بر می داریم 
با علمی که بر فراز تمام عالام شیعه حفظ شده 

تا برسد در مقابل دیدگان علمدار.
ماییم و رفتن راهی که روایت می کند قصه 
شیعه را از نجواهای صبورانه علی به یاد ناله 
تا خروش ذوالفقار  با چاه  فاطمه زهرا  های 
علی بر سر اشقیاء و از آن جا تا ایستادن زینب 
کبری در مجلس شراب اشقیاء و خروش علی 
وارش بر حرامیان به یاد آوری فریاد مظلومیت 
فاطمی ابا عبدالله و این نجوا فریاد می شود 
در فصل آمدن اربعین حسین. فصل یادآوری 
تمامی علام شیعه در اوج قصه مظلومیتش و 

راهی که بعد از عزاداری بر ثارالله باید برویم 
برای تمرین یاری بقیع الله. راهی که اودیسه 
وار به ما می گوید قصه بودن را به قصه رفتن 
اگر پیوند نزنی نه می مانی و نه می روی. 
راهی  بر سنت آخر الزمان که همه کس، همه 
چیزش را بر طبق اخلاص گذاشته بی هیچ 

سودایی.
و  خدا  خانه  زیارت  گرچه  که  که  سفری 
رسیدن به سرزمین وحی نیست اما زیارت 
ثارالله و رسیدن به سرزمین نجواهای عاشقانه 
آل الله است. هر چقدر مکه قصه آمدن دارد 
کربلا قصه رفتن است و چه خوب شیعه می 

داند اگر آمدی باید آماده رفتن هم باشی. هر 
چقدر حج قصه چگونه جمع کردن توشه برای 
زندگی است، اربعین قصه چگونه خرج کردن 
توشه برای رسیدن به مقصد زندگی است. هر 
چقدر حج قصه معناست اربعین قصه عمل 
است و حسین حج را نیمه رها کرد تا معنایی 
که در حج یافته بود را در کربلا به عمل در 

آورد برای ماندن دین یک امت.
و حالا ایران این سرزمین پادشاهان برای اینکه 
سر به آسمان الهی بساید سر تعظیم فرود 
پادشاه همه سروری ها که شهید  بر  آورده 
امپراطوری  عظمت  جغرافیای  و  کربلاست 

زعامت  برای  و  کرده  قیام  امروز  پارسیان 
مستضعفینی  که بزرگی شان را جسته اند 
در مشق دلاوری و جانبازی در رکاب شهدای 
کربلا و باید پای پیاده بروند مسیری را که به  
یاد می آورد آن چه تفرق یک امت می تواند 
بر سر دلباختگان بزرگی مردم بیاورد و ببینند 
در بین الحرمین همه آنچه مصائب اهل بیت 
نور برای پاسداری آن بوده و شوری را که باید 
آمیخته شود با شعور برای تحقق عالی ترین 
اهداف بشری به دست وارثان بر حق زمین که 
در گرو فهم این حقیقت است: »حب الحسین 

یجمعنا«

بزرگی ما در گرو این حقیقت است:

»حب الحسین یجمعنا«
کوتاه و خواندنی

جهاد  رئیس  دیدار  در  گیلان  استاندار 
دانشگاهی کشور گفت: جهاد دانشگاهی با 
توجه به سوابق و توانمندی هایی که دارد در 
حوزه پسماند، تالاب انزلی، چای و برنج نقش 

آفرینی پژوهشی داشته باشد.

ارسلان  دکتر  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
زارع در این دیدار خاطر نشان کرد: باتوجه 
به سیاست اقتصاد مقاومتی و منویات رهبر 
معظم انقلاب و رییس جمهوری با استفاده 
از ظرفیت های داخلی کشور، از جمله استان 
گیلان ظرفیت های گوناگونی در عرصه علم و 
اقتصاد وجود دارد تا بتوانیم میزان وابستگی به 

کشورهای بیگانه را به حداقل برسانیم.
نماینده عالی دولت در گیلان  با بیان اینکه 

اسلامی  انقلاب  ابتدای  از  دانشگاهی  جهاد 
زمینه  همواره  و  داشته  درخشانی  پیشینه 
عرصه  در  کشور  علمی  اقتدار  و  سربلندی 
پژوهش را فراهم کرده است گفت: به سبب 
پیچیدگی ها و تحولات اجتماعی و سیاسی 
ضرورت دارد بیشتر از دانش علم و فناوری 
و طرح های فناورانه برای برون رفت از این 
وضعیت اقتصادی که منبع درآمد کشور عمدتاً 

وابسته به نفت است استفاده کنیم.
استاندار گیلان با اشاره به آسیب ها، مشکلات 
و چالش هایی که در بحث آب وجود دارد 
افزایش  با  که  دارد  ضرورت  داشت:  اظهار 
راندمان و اصلاح ارقام محصولات کشاورزی از 
جمله برنج و چای استفاده بهینه در مصرف 

آب  انجام دهیم.

تولید چای  از  اینکه 9۶ درصد  بیان  با  وی 
گفت:  است  گیلان  استان  به  متعلق  کشور 
با تحقیقات و  بایست  جهاد دانشگاهی می 
پژوهش شرایط مناسبی را برای این کشت 

فراهم کند.
وی زباله و پسماند را مهم ترین اولویت گیلان 

زمان  از  دانشگاهی  جهاد  افزود:  و  دانست 
تاسیس تاکنون رویکرد آموزشی و پژوهشی 
داشته و منشا خدمات و برکات خوبی برای 
کشور و استان بوده است و امیدواریم در حوزه 
پسماند و تالاب انزلی نیز بتوانیم شاهد نقش 

آفرینی پژوهشی جهاد دانشگاهی باشیم.

شهرستان  انقلاب  و  عمومی  دادستان 
فردیس استان البرز اعلام کرد که جوان 3۵ 
ساله ای که روز چهارشنبه ربوده شده بود، 

آزاد شد.

عوامل  تلاش  با  افزود:  جهانشاهلو  حسن 
نیروی انتظامی این جوان از دست گروگانگیر 

ها آزاد و به آغوش خانواده بازگشت.
در  ربایی  آدم  این  پرونده  داشت:  بیان  وی 

دست پیگیری است  که با تکمیل شدن آن 
اطلاع رسانی می شود.

به گفته شاهدان عینی بامداد روز چهارشنبه  
مقابل منزل خود در  از  یک مرد 35 ساله 
خیابان امام حسن)ع( کوچه شهید گودرزی 
فردیس توسط سه نفر با خودروی پرشیای 

سفید رنگ ربوده شد.
آنان گفتند که این افراد با زور و جبر فرد ربوده 
شده را سوار خودرو کردند که  فریادهای وی  

سبب شد تا مردم به محل حادثه بریزند اما 
آدم ربایان با  شلیک تیرهوایی به همراه این 

جوان از محل دور شدند.
دادستان عمومی و انقلاب شهرستان فردیس  
گفت: دستورات ویژه قضایی صادر و مسئولان 

پلیس آگاهی پیگیر موضوع هستند.
جهانشاهلو افزود: هنوز علت ربوده شدن آن 
مشخص نیست به محض مشخص شدن خبر 

تکمیلی متعاقبا اعلام می شود.

استاندار گیلان:

جهاد دانشگاهی در حوزه پسماند و تالاب انزلی نقش آفرینی پژوهشی داشته باشد

دادستان فردیس خبر داد؛

آزادی گروگان 3۵ ساله در فردیس

بحث روز

رضا تواضعی
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وزیر راه و شهرسازی: 
 ۱۲3 هزار کیلومتر از راه های 
روستایی کشور آسفالته است

وزیر راه و شهرسازی گفت: در ابتدای انقلاب تنها سه هزار 
کیلومتر از راه های روستایی کشور آسفالته بود که امسال 

این میزان به 123 هزار کیلومتر رسیده است.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، محمد اسلامی در 
شورای راه کردستان با بیان اینکه بعد از پیروزی انقلاب اسلامی 
بیشتر منابع اعتباری کشور صرف توسعه و تکمیل زیرساخت 
ها شده است، اظهار داشت: در 4۰ سال گذشته با احداث 12۰ 
هزار کیلومتر راه آسفالته روستایی این خدمت در کشور به 123 

هزار کیلومتر رسیده است.
وی افزود: دولت تدبیر و امید در قالب اقدام ملی توسعه راه های 
روستایی نیز اقدام به تدوین طرح ابرار کرده و سعی می کند 
تا پایان دولت پنج هزار کیلومتر راه روستایی جدید در کشور 
احداث کند که 2 هزار کیلومتر آن تا پایان سال عمرانی 98 
و سه هزار کیلومتر دیگر نیز تا پایان سال عمرانی 99 انجام 

می شود.
اسلامی همچنین در خصوص اهمیت اجرای آسفالت روستایی 
در کردستان با توجه به شاخص پایین این خدمت اضافه کرد: 
در این ارتباط وزارت راه و شهرسازی اولویت تخصیص قیر را 

به استان های سردسیر کشور از جمله کردستان داده  است.
سازمان  ارتباط  این  در  شد:  یادآور  شهرسازی  و  راه  وزیر 
راهداری وارد عمل شده و برای استان کردستان نیز 2۰۰ 
کیلومتر سهمیه داده ایم و در صدد هستیم کردستان به 
دلیل احتمال بارش های زودرس، منتظر قیر برای آسفالت 

راه ها نماند.
اسلامی همچنین بر شروع عملیات طرح اقدام ملی مسکن 
توسط بنیاد مسکن تاکید کرد و گفت: انتطار می رود بنیاد 
مسکن انقلاب اسلامی کردستان فعالیت های خود را هرچه 
سریعتر آغاز کند و اگوهای سایر استان ها در این استان پیاده 

کند.
وی تاکید کرد: در قالب این طرح علاوه بر بانک مسکن سایر 
بانک ها نیز مکلف به پرداخت وام مسکن هستند و باید 2۰ 

درصد تسهیلات خود را به این سمت سوق دهند.
وزیر راه و شهرسازی به منظور بازدید از از مسیر طرح چهار 
خطه سنندج - همدان موسوم به گردنه صلوات آباد و بازدید 
از فرودگاه و بیمارستان 22۰ تختخوابی سقز،  پروژه های 
راهسازی شهرستان بیجار، تونل و جاده گردنه ماموخ در مسیر 
سنندج - سقز، پروژه روگذر سه راهی مریوان به این استان 

سفر کرده بود.

کارخانه کنستانتره معدن
 مس اهر افتتاح شد

کارخانه تولید کنسانتره معدن مس انجرد شهرستان اهر 
در آذربایجان شرقی با حضور وزیر صمت افتتاح شد.

 به گزارش »دنیای هوادار«،  کارخانه تولید کنسانتره معدن مس 
انجرد با سرمایه گذاری 3۰ میلیون یورویی و 25۰۰ میلیارد 

ریالی بخش خصوصی به بهره برداری رسید.
این طرح معدنی موجب تکمیل زنجیره ارزش در آذربایجان 
شرقی شده و در تأمین بخشی از کنسانتره مس پروژه کاتد 

مؤثر خواهد بود.
با انجام اکتشافات تکمیلی در معدن مس انجرد شهرستان اهر، 
ذخیره آن به میزان 3۰۰ میلیون تن کانسنگ سولفوری با عیار 

متوسط ۰.85 درصد تخمین زده شده است.
 این معدن از نوع کانسارهای پرفیری بوده و به روش روباز 
استخراج می   شود؛ با در نظر گرفتن ظرفیت های این معدن، 
توسعه و احداث طرح های زنجیره کامل تولید مس از اهداف 

استراتژیک است.
تولید معدن برای تأمین خوراک کارخانه تغلیظ در فاز اول 3۰ 

هزار تن کانسنگ در سال برنامه ریزی شده است.
معدن مس »انجرد« در شهرستان اهر در 9۰ کیلومتری شمال 
شرق تبریز در مرحله اول فعالیت خود برای 5۰۰ نفر اشتغال 

زایی مستقیم کرده است.

دولت و اقتصاد

بهای نفت در بازارهای جهانی 
افزایش یافت

بهای جهانی نفت در پی وقوع سانحه برای نفتکش ایرانی 
در دریایی سرخ بیش از 2 درصد افزایش یافت.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از رویترز، بهای نفت 
 2.3 افزایشی  با  جمعه  روز  شمال  دریایی  برنت  خام 

درصدی به ۶۰.4۶ دلار در هر بشکه رسید.
بهای نفت »وست تگزاس اینترمیدیت« نیز 2.1 درصد 

افزایش یافت و بشکه ای 54.۶9 دلار معامله شد.
نفتکش سابیتی )SABITI( صبح دیروز در دریای سرخ 
احتمال  از  اخبار  برخی  شد.  سانحه  دچار  ناحیه  دو  از 
تروریستی بودن حادثه و اصابت دو موشک به این نفتکش 

حکایت دارد.
این نفتکش در ۶۰ مایلی بندر جده عربستان سعودی 

دچار انفجار در بخش بدنه شده است.
نشت نفت از نفتکش سابیتی در دریای سرخ دچار سانحه 

شده بود، متوقف شده است.
همچنین بر خلاف برخی اخبار منتشر شده هیچ گونه 
در  کاملا  کشتی  و  است  نداده  رخ  کشتی  در  حریقی 
وضعیت باثبات قرار داشته و خوشبختانه همه کارکنان 

در وضعیت کاملا ایمن و سالم به سر می برند.

تکذیب اصابت موشک از خاک 
عربستان به نفتکش ایرانی

در حالی که برخی از رسانه ها بعد از حادثه برای نفتکش سابیتی 
در دریای سرخ، این حادثه را ناشی از اصابت موشک شلیک 
شده از عربستان اعلام کرده بودند، این موضوع از سوی شرکت 

ملی نفتکش تکذیب شد.
شرکت ملی نفتکش ایران، اصابت موشک از خاک عربستان به 

نفتکش ایرانی در دریای سرخ را تکذیب کرد.
این نفتکش صبح روز گذشته در ۶۰ میلی بندر جده عربستان 
دچار سانحه شد، اگرچه برخی از احتمال تروریستی بودن این 
حادثه خبر می دهند اما شلیک موشک به سمت این نفتکش 

از خاک عربستان تکذیب شده است.
با وجود این حادثه، اکنون نفتکش در وضعیت پایداری قرار 
دارد و نشت نفت نیز متوقف شده و خدمه نفتکش در سلامت 

هستند.

وزارت نیرو با انتقال آب سد 
کوچری به ساوه موافقت کرد

استاندار مرکزی گفت: وزارت نیرو با انتقال 4۰۰ لیتر آب 
برثانیه از سد کوچری به ساوه موافقت کرد.

علی  »سید  ایرنا،  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
آقازاده« روز جمعه در خطبه های پیش از نماز جمعه ساوه 
در مصلی امام علی)ع( افزود: طرح انتقال آب از کوچری به 
ساوه با برون سپاری به سرمایه گذار بخش خصوصی )با 
استفاده از ماده 5۶ و ارائه طرح به سرمایه گذار( اجرایی 

می شود.
وی ادامه داد: بخش خصوصی برای این طرح تعیین شده 
با توافق  نیرو بودیم که  انتظار موافقت وزارت  اما در  بود 
حاصل شده، تلاش می شود این طرح با اعتبار هفت هزار 

میلیارد ریال تا 2 سال و نیم آینده به بهره برداری برسد.
آقازاده همچنین با تایید تبدیل »یل آباد« ساوه به شهر، 
نیز برطرف و  امیدواری کرد که مشکلات این شهر  ابراز 

مسیر توسعه آن هموار شود.
استاندار مرکزی گفت: در آستانه اربعین حسینی افتخار 
بزرگی نصیب استان و به خصوص شهرستان ساوه که در 

مسیر تردد زائران کربلای معلی قرار دارند، شده است.
وی افزود: ساوه، جزء جدایی ناپذیر استان مرکزی است و 
از دید همه مسئولان یک عنصر جداناپذیر از استان است و 
به همین خاطر ارائه خدمت به مردم این دیار دغدغه همه 
ما است و برای نخستین بار اقدام به تشکیل میز خدمت در 

نماز جمعه ساوه کردیم.

نفت و انرژی

کمک هوادار

یک شرکت تبلیغاتی و آژانس 
خدمات  سبد  در  بازاریابی 
خود می تواند تحقیقات بازار را 
نیز قرار دهد تا برای مشتریان 
خود بتواند با نگاهی عمیق تر 
از طریق  بازار و همچنین  به 
مصرفی  الگوهای  با  آشنایی 
برنامه   مشتریان،  بهترین 

بازاریابی را تدوین کند.

تحقیقات بازار؛ فرایند جمع آوری، تحلیل و تفسیر اطلاعات 
درباره بازار و مشتریان کنونی، قدیمی و یا بالقوه ی یک محصول 
عادت  خصوصیات،  مورد  در  تحقیق  این  است.  خدمت  یا 
مصرف،  محل زندگی و نیازهای بازار هدف شما و همچنین 
ویژگی های رقبا و صنعتی که درآن فعالیت می کنید، صورت 
می گیرد. تحقیقات بازار به صاحبان کسب و کار کمک می کند 
تا قبل از استفاده از منابع خود در یک کسب و کار، آن را امکان 

سنجی کنند.
امروزه شما برای ورود به هر کسب وکاری در دنیا نه تنها نیاز به 
شناخت دقیق آن دارید، بلکه باید شناخت عمیقی از بازار آن 
کسب و کار نیز داشته باشید. این شناخت از راه تحقیق بازار 

میسر می شود.
استراتژی هایی همچون بخش بندی بازار )تقسیم افراد حاضر در 
یک بازار در چندین گروه( و برندینگ و متمایزسازی محصول 
)دادن هویت به یک محصول جهت خلق تمایز با محصولات 

رقبا(، بدون استفاده از تحقیقات بازار میسر نمی شوند.
یک شرکت تبلیغاتی و آژانس بازاریابی در سبد خدمات خود 
می تواند تحقیقات بازار را نیز قرار دهد تا برای مشتریان خود 
بتواند با نگاهی عمیق تر به بازار و همچنین از طریق آشنایی با 
الگوهای مصرفی مشتریان،  بهترین برنامه  بازاریابی را تدوین کند.

برای انجام یک تحقیق بازار اثربخش باید 11 مرحله طی شود. 
باید توجه داشت که این مراحل الزاما به صورت گام به گام انجام 
نمی پذیرند و ممکن است محقق بعضی از آن ها را نادیده گرفته 
یا اینکه مجبور شود بر اثر فیدبک گرفته شده به مراحل قبلی 
برگردد و دوباره آن  را انجام دهد. در این شماره و در قسمت دوم 
این یادداشت، به دیگر روش های بازاریابی اثربخش می پردازیم:

8- تعیین نوع نمونه و اندازه آن
از آن جایی که مطالعه کل جمعیت هدف امکان پذیر نیست، 
بیاورد.  بدست  را  آن  اندازه  و  کرده  یابی  نمونه  باید  محقق 
برنامه ریزی نمونه نشان می دهد که چقدر نمونه انتخابی معرف 
کل جمعیت است. با در نظر گرفتن اهداف تحقیق می توان 
برنامه ریزی نمونه دقیق تری را انجام داد. اندازه نمونه دقت 

تحقیق را تحت تاثیر قرار می دهد. هرچه اندازه نمونه بزرگتر 
باشد، تحقیق دقیق تر می شود ولی هزینه تحقیق را افزایش 

خواهد داد.

9- جمع آوری اطلاعات
به شمار  بازار  از تحقیق  اطلاعات بخش مهمی  جمع  آوری 
می رود. زیرا صرف نظر از روش تحلیل، آنالیز داده ها نمی تواند 
داده های غلط را تصحیح کند.  انتخاب نمونه اشتباه، انتخاب 
افرادی که عمدا پاسخ اشتباه می دهند و یا استخدام مصاحبه 
کنندگانی که تقلب می کنند،  از جمله خطاهایی که هستند 
که می توانند مرحله جمع آوری اطلاعات یک محقق را تحت 

تاثیر قرار دهند.

10- تحلیل داده ها
زمانی که داده ها جمع آوری شدند، گام بعدی تحلیل آن ها 
به منظور معنا بخشیدن به داده های خام صورت می پذیرد. 
فایل های  به  داده ها  کردن  وارد  شامل  داده ها  تحلیل 
کامپیوتری،  بررسی داده ها به منظور کشف خطاها،  دسته 
به  اغلب  داده  تحلیل  است.  آماری  های  آزمایش  و  بندی 
کمک یک نرم افزار تحلیل کامپیوتری مانند SPSS انجام 

می پذیرد.

11-  آماده سازی و ارائه گزارش تحقیق
آخرین و یکی از مهم ترین گام های فرایند یک تحقیق بازار 
آماده سازی و ارائه گزارش آخر تحقیق است. این کار از طریق 

گزارش متنی یا ارائه شفاهی صورت می گیرد.
11 مرحله هر تحقیق بازار مشخص شد. وجود تخصص و 
در اختیار داشتن منابع لازم،  برای اجرای اثربخش هر یک 
از مراحل بالا امری ضروری به نظر می رسد. زیرا تحقیقات 
بازاری که به درستی صورت نپذیرد می تواند خسارت های 

جبران ناپذیری را بر هر کسب و کاری وارد کند.

یک فروند نفتکش ایرانی متعلق به شرکت ملی نفتکش صبح امروز 
دچار انفجار در بخش بدنه شده است.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از منابع مطلع، یک فروند نفتکش 
ایرانی متعلق به شرکت ملی نفتکش صبح دیروز در ۶۰ مایلی بندر 

جده عربستان سعودی دچار انفجار در بخش بدنه شده است.
بر اساس گزارش دریافت شده دو مخزن اصلی نفت در کشتی 
فوق آسیب دیده و نفت موجود در آن در حال خروج به دریای 
سرخ است. کارشناسان فنی مستقر بر روی شناور در حال بررسی 
علت انفجار هستند و احتمال می دهند این رخداد بر اثر انجام اقدام 

تروریستی باشد.

نفتکش آسیب دیده ایرانی در دریای سرخ در شرایط پایدار است
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از نورنیوز، آخرین گزارش های 
دریافت شده از نفتکش ایرانی که صبح دیروز در دریای سرخ به 
دلیل احتمال حمله تروریستی دچار اسیب شده حاکیست، شرایط 
وضعیت شناور کاملا تحت کنترل بوده و خدمه در حال حفظ 

شرایط پایدار در نفتکش هستند.
بر اساس این گزارش در رخداد صبح دیروز هیچ یک از خدمه 
کشتی دچار آسیب نشده اند و مجموعه کارکنان نفتکش در 

سلامتی کامل هستند..

اطلاعیه شرکت ملی نفتکش ایران
ایرانی متعلق  نفتکش  ایران،  نفتکش  اعلام شرکت ملی  بر  بنا 
به شرکت ملی نفتکش )NITC( صبح روز گذشته )جمعه، 19 
مهرماه( در 2 انفجار جداگانه که به طور احتمال بر اثر اصابت موشک 
در ساعت های 5 و 5:2۰ دقیقه صبح در ۶۰ مایلی بندر جده 

عربستان سعودی رخ داده، دچار انفجار در بخش بدنه شده است.
2 مخزن اصلی نفت در این کشتی آسیب دیده و نفت موجود در آن 

در حال خروج به دریای سرخ است.
خوشبختانه اکنون کشتی و همه کارکنان آن سالم و در وضع ایمن 
و با ثبات هستند و تنها بدنه کشتی اندکی آسیب دیده است که 

کارکنان کشتی درصدد کنترل آن هستند.
کارشناسان فنی کشتی و کارشناسان مستقر در اتاق اضطرار شرکت 
ملی نفتکش ایران، در حال بررسی وضع و دلایل این حادثه هستند.
در سانحه ایجاد شده در نفتکش ایرانی SABITI هیچ گونه حریقی 
رخ نداده و وضعیت کشتی با ثبات است. با این حال نشت نفت 
از نفتکش همچنان ادامه دارد و موجب آلودگی زیست محیطی 

شده است.

مراحل اصلی انجام تحقیقات بازار اثر بخش )2(

نفتکش آسیب دیده در شرایط »پایدار« است

دکترعلی قوامی
محقق، مدرس و مشاور کارآفرینی

و  تحلیل گر بازارسرمایه

خبر روز
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روزنامه

5 شهری

کمالی زاده گفت: شهرداری کرج علاوه 
بر تخصیص اعتبار 2۵0 میلیون تومانی 
شهری،  مدیریت  مجموعه  موکبِ  برای 
2۵0 میلیون تومان نیز به ستاد بازسازی 

عتبات عالیات کمک کرد.

به گزارش دنیای هوادار، علی کمالی زاده 
در مراسم بدرقه خادمین اربعین حسینی، 
که  عزیز  پاکبانان  های  خانواده  از  گفت: 
این شغل همچنان  با وجود سختی های 
هستند  شهری  مدیریت  مجموعه  همراه 

قدردانی می کنم.
اینکه شهرداری  به  اشاره  با  ادامه  در  وی 
کرج امسال نیز مانند سال گذشته توفیق 
خدمت گذاری به مردم در موکب شهرداری 
کرج را دارد، گفت: یکصد پاکبان شهرداری 

زائرین  به  اربعین  بزرگ  در همایش  کرج 
خدمت رسانی می کنند.

اعتبار  تخصیص  به  اشاره  با  کرج  شهردار 
25۰ میلیون تومانی برای موکب مجموعه 
شهرداری  کرد:  عنوان  شهری،  مدیریت 
ستاد  به  نیز  تومان  میلیون   25۰ کرج 
داده  تخصیص  عالیات  عتبات  بازسازی 

است.
به گفته کمالی زاده، 45 دستگاه اتوبوس 
زائرین  به  اربعین،  روی  پیاده  مسیر  در 

خدمات رسانی می کنند.
او با بیان اینکه خدمات رسانی پاکبانان در 
همایش بزرگ اربعین حسینی برگ زرینی 
از اقدامات شهرداری است، گفت: امیدوارم 
موکب  از  ای  شایسته  خدمات  شاهد 

شهرداری کرج به زائرین حسینی باشیم.

اعزام صد پاکبان شهرداری کرج به همایش بزرگ اربعین حسینی

به  اشاره  با  استان ها  شورای عالی  رئیس 
اینکه لایحه مالیات ارزش افزوده بخشی 
از اختیارات شوراهای اسلامی شهر را به 
ماده  در  گفت:  است،  کرده  واگذار  دولت 
اختیار  افزوده  ارزش  مالیات  لایحه   ۵3
شهر  اسلامی  شوراهای  از  عوارض  وضع 
گرفته شده و به وزیر کشور محول شده 

است. 

به گزارش دنیای هوادار به نقل از  شهرنوشت 
مرتضی الویری با بیان اینکه لایحه مالیات ارزش 
افزوده به صورت موقت تصویب شده بود و باید 
این  گذشته  سال  دولت  گفت:  شود،  دائمی 
لایحه  را به مجلس شورای اسلامی تقدیم کرد.

از واگذاری حق وضع عوارض  انتقاد  با  وی 
مصوبه  طبق  گفت:   کشور  وزیر  به  شوراها 
قانون شوراهای اسلامی شهر،  سال 13۷5 

حق وضع عوارض به عهده شوراها است. این 
ایراد اساسی باید برطرف شود در غیر این 
صورت شوراهای شهر تبدیل به یک گروه  
گوش به فرمان برای ابلاغیه های وزیر کشور 
با  استان ها  شورای عالی  رئیس  می شوند. 
اشاره به اینکه عوارض به نوعی مالیات محلی 
مقتضیات  کرد:  تصریح  می شود،  محسوب 
محلی به شدت بر تعیین عوارض تاثیرگذار 

را  چارچوبی  همان  نمی توانید  شما  است. 
بازرگان  مرز  در  عوارض  دریافت  برای  که 
کنید؛  اعمال  هم  چابهار  در  می گذارید، 
تنوع اقلیمی، موقعیت مکانی و جامعه هدف 
متفاوت است. به همین جهت نمی توان برای 
نظر  در  را  ثابت  گستره کشور یک ضابطه 
گرفت. این اقدام بر خلاف تجربیات جهانی 

و روح قانون اساسی است.

با  تهران  شهر  اسلامی  شورای  رئیس 
هوشمند  سرویس های  الزامات  به  اشاره 
شهرسازی گفت: بیش از ۷0 هزار پرونده 
باز در کمیسیون ماده 100 وجود دارد که 

باید هر چه زودتر تعیین تکلیف شود.

به گزارش دنیای هوادار به نقل از همشهری، 
محسن هاشمی، رئیس شورای شهر تهران، 
گفت: شهر تهران چیزی در حدود 9۶۰ پارسل 
دارد و صحبت از 3 میلیون خانه مسکونی در 
تهران است که با تجاری ها به 4 میلیون واحد 
می رسد. در کل کشور بر اساس آمار سال 9۷، 
11۰ هزار پروانه ساختمانی صادر شده است 
که سهم تهران 11 هزار پروانه بوده است. اوج 
صدور پروانه در تهران مربوط به سال 91 است 
که به 28 هزار پروانه رسیده است؛ به صورت 
متوسط در تهران هر سال 1۰ هزار پروانه صادر 

می شود، حال سوال این است که این سامانه 
آیا می تواند 1۰ پروانه را ثبت کند؟

او افزود: وقتی به روند ارائه پروانه نگاه می کنیم 
طولانی بودن این روند نکته ای است که باید 
به آن توجه کرد، آنچه مربوط به شهرداری 
است بین 3۰ تا 35 روزه پروانه زمان می برد 
حدود  ساختمانی  پروانه  صدور  واقع  در  اما 
33۰ الی 35۰ روز طول می کشد، یعنی در 
واقع بیشتر معطلی مردم در نهادهایی خارج 
از شهرداری است که باید به فکر حل آن بود 
که حدود 25۰ روز می شود. وقتی این را با 
دوستان شهرداری مطرح می کنیم می گویند 
این بخش ها به ما ربطی ندارد. معتقدم این 
سامانه ها باید بخش بیرون از شهرداری را حل 
کند تا مردم احساس رضایت کنند. مردم همه 

استعلامات را خودشان می گیرند.
هاشمی تصریح کرد: نکته بعدی که مردم را 

آزار می دهد بحث پایان کار است؛ می گویند 
پایان کار 14 روزه صادر می شود اما کسانی 
هستند که 2 سال است پایان کار نگرفته اند. 
مشکلات مردم در این زمینه هاست که باید از 
طریق این سامانه ها حل کرد. باید این حس را 
به مردم بدهیم که مشکلات به صورت واقعی 
حل شود. این اتفاقاتی که در این سامانه ها 
می افتد کارهایی است که ما با دست انجام 
میدادیم و حالا از مردم می خواهیم خودشان 

انجام دهند.
او گفت: یکی از مشکلات این سامانه ها این 
است که اطلاعات در آن ممکن است مورد 
سوءاستفاده دیگرانی قرار گیرد که ما نسبت 
به آنها اطلاعات نداریم. به نظر می رسد باید 
سطوحی از دسترسی ها را برای این سامانه 
طراحی کرد تا مورد سوءاستفاده قرار نگیرد. 
در  ما  که  است  همین  مهم  نکات  از  یکی 

شهرداری تهران نقطه ای داریم که عده ای 
اطلاعاتی دارند و می توانند آن را در اختیار 
دیگران قرار دهند. در دنیای امروز دسترسی 
به اطلاعات رانت ایجاد می کند، در واقع ما با 
این سامانه ها رانت های جدید درست می 
کنیم. باید سیستم های امنیتی ورود به این 
درست  و  دقیق  آن  جایی  جابه  و  اطلاعات 

باشد.
هاشمی به پرونده های کمیسیون ماده 1۰۰ 
این  در  باز  پرونده های  گفت:  و  کرد  اشاره 
کمیسیون در تهران بیش از ۷۰ هزار پرونده 
است و برخی تخلفات مطرح در این پرونده ها 
با تغییرات قوانین، دیگر تخلف نیست و باید در 
روند رسیدگی به آن تجدید نظر شود برآوردها 
این است که اگر این تجدید نظرها انجام شود، 
شهرداری به صورت قانونی چند هزار میلیارد 
تومان درآمد خواهد داشت و می توان پروژه 
های عمرانی را با آن فعال کرد. امیدوارم این 
سامانه هم هوشمندی های درآمدی هم داشته 

باشد.

انتقاد رئیس شورای عالی استان ها از لایحه مالیات ارزش افزوده

بیش از ۷0 هزار پرونده باز در کمیسیون ماده ۱00

عملیات  آغاز  از  راه وشهرسازی  وزارت 
طرح  مسکونی  واحد  هزار   180 اجرایی 
اقدام ملی تولید و عرضه مسکن خبر داد 
 ۴00 تمام  ساخت  عملیات  کرد:  اعلام  و 
آغاز  سال  پایان  تا  طرح  این  واحد  هزار 

می شود. 

پایگاه  از  نقل  به  هوادار  دنیای  گزارش  به 
براساس  شهرسازی،  و  راه  وزارت  خبری 
این  در  گام  وزارتخانه، مهم ترین  این  اعلام 
استان های  در  نیازسنجی  انجام  خصوص، 

مختلف بوده است تا براساس میزان تقاضایی 
که از آمارهای درست و قابل استناد استخراج 
می شود، بتوان برنامه را برای هر شهر در قالب 

یک سامانه تعریف و تبیین کرد.
در این گزارش، با اشاره به اینکه این مرحله 
این  اکنون  و  است  شده  گذاشته  پشت سر 
است  آمار  نهایی  تدقیق  مرحله  در  طرح 
از 18۰  بیش  اجرایی  عملیات  است:  آمده 
هزار واحد مسکونی طرح اقدام ملی تولید و 
عرضه مسکن آغاز شده و این تعداد یا در 
مرحله آماده سازی زمین یا در مرحله آغاز 

با  همچنین  هستند.  ساختمان  احداث  و 
همکاری دستگاه ها و ظرفیت های گوناگونی 
که می توانند به مدد پروژه اقدام ملی تولید 
و عرضه مسکن بشتابند تا پایان سال جاری 
واحد  هزار  تمامی4۰۰  اجرایی  عملیات 
مسکونی این طرح آغاز شود؛ به این امید و 
تاکید برنامه ای که تا پایان سال 1399 این 

پروژه ها به ثمر برسد.
وزارت راه وشهرسازی همچنین در این گزارش 
درخصوص اقدامات و تمهیدات این وزارتخانه 
درخصوص مستاجران نیز اعلام کرده است: 

لازم است برای ساماندهی بازار اجاره و پرهیز 
مالکان  همواره  بازار  این  در  التهاب  بروز  از 
واحدهای مسکونی شرایط مستاجران را در 
به صورت دوطرفه  رابطه  این  و  بگیرند  نظر 
باشد؛ کار مهمی که در این خصوص انجام 
مالیاتی  تخفیف  طرح  تدوین  است،  شده 
برای مالکان و صاحبان واحدهایی است که 
حال  رعایت  و  می دهند  انجام  را  مهم  این 
مستاجران را می کنند؛ این طرح در دولت 
تصویب شده و به مجلس فرستاده شده است 

تا اصلاحات موردنیاز روی آن صورت گیرد.

آغاز ساخت ۱80 هزار واحد طرح اقدام ملی مسکن

چه زیباست طنین صدای زن و مرد 
در کنار یکدیگر

بانوان  که  بود  سال  چهل 
از  کشورمان  فوتبالدوست 
محروم  استادیوم  به  ورود 
که  بود  سال  چهل  بودند. 
یک تفکرِ خاص نیمی از یک 
جامعه را از داشتن یک حق 
انتخاب طبیعی برای تماشا یا 
عدم تماشای فوتبال در یک 
مکان جمعی، منع می کرد؛ دلایل زیادی هم به اسم صیانت 
از خانواده، کرامت و منزلت انسان ها نادیده گرفته می شد و 
خبری از داشتن اختیار، که از اصول اساسی تعریف شده در 
دین مبین اسلام برای انسان هاست، نبود. دقیقا چهل سال، 
نیمی از جامعه که تاثیرگذار ترین نیمه آن هم هست برای 
مشارکت در یکی از تاثیرگذار ترین کنش های بشری تاریخ 
یعنی »فوتبال«، به معنای دقیق کلمه نادیده گرفته می شد.

اما بالاخره، این حصار در حال شکسته شدن است. قاب های 
ماندگاری که از دیدار ایران مقابل کامبوج به یادگار ماند، نه 
هت تریک سه تا از بازیکنان ملی پوش ایرانی بلکه حضور 
»بانوان« در استادیوم بود. قاب های ماندگار هجدهم مهرماه 
1398، در وهله اول متعلق به سه هزار زن ایرانی بود که کنار 
مردان در استادیوم بزرگ آزادی نود دقیقه به تماشای دلبری 
های تیم ملی کشورشان نشستند و یک صدا نام »ایران« را 
فریاد زدند تا برای اولین بار در این چهل سال، صدایی جز 
صدای مردان هم از استادیوم آزادی شنیده شود. چه زیباست 

طنین صدای زن و مرد، در کنار یکدیگر.
با وجود تمام جوسازی های موجود و تلاش های فدراسیون 
برای پیشگیری از حواشی احتمالی )مثل ماجرای داربست 
های صورتی ، پارکینگ جداگانه و...(، اما همه چیز به خوشی 
و بدون هیچ حاشیه و دردسری خاتمه یافت. نه خبری از 
تعرض و تخطی از اخلاق بود و نه خبری از فحاشی و اهانت. 
برخلاف تصور آقایان هنوز »تمدن« و »اخلاق« در این آب 
و خاک ریشه دارد. هنوز می توان روی این مردم و اخلاقش 
حساب باز کرد و مسائل را به خودشان سپرد. این مسابقه با 
حضور پرشور بانوان برگزار شد بی آن که عفت جامعه لکه دار 
شود و به همگان ثابت شد که این مردم بیشتر از آن چه که 

برخی مسئولان فکر می کنند، می فهمند!
رخداد هجدهم مهر ماه 1398، نقطه شروعی برای یک سفر 
طولانی است. برای سفری که قرار است در نهایت به برابری 
واقعی حقوق مردان و زنان ختم شود. معلوم است که با آزادی 
ورود بانوان به استادیوم آن هم با فشار فیفا به فدراسیون 
مشکلات  از  اولیه  و  دستی  دم  مساله  یک  ایران،  فوتبال 
بانوان کشور حل شده و قطعا این اتفاق، دردی از مشکلات 
اساسی بانوان در کشور دوا نمی کند اما حداقلش این است 
که به واسطه همین فوتبال و ورود بانوان به استادیوم، راه 
برای شنیده شدن فریاد آن ها و دیده شدن دردهایشان 
هموارتر می شود. به هر حال فوتبال، ورزشی است که در 
کشور مخاطب میلیونی دارد که بازتاب هر اتفاقی در آن، سر 

و صدای زیادی به خواهد کرد.
به دفعات در دنیا، مسائل اساسی انسان ها که شاید ارتباط 
چندانی هم با فوتبال نداشته باشد، به وسیله فوتبال و در 
استادیوم ها فریاد زده شده است. کیست که منکر نقش 
اجتماعی فوتبال در کشورها باشد؟ پس بیایید از حالا به فکر 

تکرار لحظات این چنینی در فوتبال کشورمان باشیم...

یادداشت

مهدی تیموری
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ترجمه از امید بصیری- دو نوع سیاهی و تاریکی 
در دنیای بتمن داریم؛ نوع اول همان تهی بودن 
و سطحی نگری رویکرد »زک اسنایدر« است و 
نوع دوم مدل ترکیب شده با زیبایی شناسی سبک 
»تاد  آقای  کارگردان،  است.  نولان«  »کریستوفر 
 )Joker( »فیلیپس« برای فیلم مستقل »جوکر
شروع  یا  باشد  داشته  ادامه ای  نیست  قرار  که 
تا  است  گرفته  تصمیم  باشد،  جدید  فرنچایزی 
سبکی نزدیک تر به مثال دوم برگزیند. این فیلم 
قرار است شما را آزاد بدهد، سفری به درون ذهن 
بسیاری جهات  از  آسیب دیده.  مرد  روان یک  و 
تا  دانست  ترسناک  فیلمی  را  می توان »جوکر« 
اثری اکشن / ماجراجویانه. حتی »شوالیه تاریکی« 
عنوان  به  که  هم  نولان«  »کریستوفر  ساخته ی 
جواهر روی تاج قرن 21م کمپانی های دی سی / 
وارنر برادرز شناخته می شود رویکرد کامیک بوکی 
بیشتری داشت تا الگویی که »جوکر« آن را دنبال 
کرده است. می توان به جرئت گفت که در این ژانر 

تا کنون هیچ فیلمی مثل »جوکر« ندیده  ایم.
اصلا جای تعجب ندارد که 3 فیلم کامیک بوکی 
اند  شده  اکران  گذشته  سال  در 2۰  که  برتری 
همگی با رویکرد فیلم پرفروش = فیلم بهتر آثار 
اند.  داشته  بسیاری  تفاوت  معمولی  ابرقهرمانی 
»شوالیه تاریکی«، »لوگان« ) Logan ( و حالا 
»جوکر« همگی به قلمرویی بی سابقه قدم گذاشته 
اند. دو فیلم آخر درجه بندی سنی R داشتند و 
خیلی ها معتقد بودند که »شوالیه تاریکی« هم 
آثار دیدی  این  برسد.  این درجه  به  می توانست 
فدای  را  داشتند  نظر  مد  خود  کارگردانان  که 
نکرده  بینندگان  از  بزرگ تری  راضی کردن کسر 
اند. »بتمن« و »مردان ایکس« هر دو چندین بار 
ریبوت شده اند و ساخت آن ها از دوباره شروع شده 
است، چندین قسمت فرعی داشته اند و اتمسفر 
»هر چیزی که بیشتر به اثر بیاید« باعث شد تا 

خلاقیت بتواند بیشتر بشود.
به لحاظ کامیک بوکی، »جوکر« داستانی اصیل 
است. شخصیت اصلی، کمدین شکست خورده ای 
به نام » آرتور فلک « ) با بازی واکین فینکس 
( است که قرار است تبدیل به شناخته شده ترین 
ابرقهرمان دنیای دی سی یعنی » جوکر « بشود. 
افرادی  بازی  با  شخصیت »جوکر « در گذشته 
لجر  هیث  رومرو،  سزار  نیکولسن،  »جک  مثل 

)اگر  ات  شده  کشیده  تصویر  به  لتو«  جرد  و 
می خواهید صداگذاری را هم به حساب بیاورید 
پس »مارک همیل« را هم جزو این گروه حساب 
بکنید(. وقتی که فیلم شروع می شود، او یک بیمار 
سابق تیمارستان گاتهام است که تحت معالجات 
شدید قرار داشته است و می خواهد که از شغل 
دلقک بودن امرار معاش بکند. او در یک آپارتمان 
مادرش،  همراه  به  گاتهام  شهر  در  استیجاری 
»پنی« )فرانسیس کونروی( زندگی می کند. وجود 
او حول محور دو چیز جریان دارد؛ علاقه ش به 
مجری برنامه ی تلوزیونی یعنی » موری فرانکلین« 
) با بازی رابرت دنیرو ( و عقده ای که از دست 
)برت   » وین  توماس   « یعنی  کارفرمای سابش 
کولن( به دل گرفته است، کسی که قصد دارد 
کمپین انتخاباتی برای شهردارشدن به راه بیاندازد. 
در همین حین، » آرتور « علاقه ای به یکی دیگر 
از ساکنان این آپارتمان یعنی »سوفی دوموند« ) با 
بازی زازی بیتز( که مادری تنها است پیدا کرده و 
همه چیز به نظر طبق روال خوبی پیش می رود... 
تا اینکه ناگهان ورق در زندگی او برمی گردد. پس 
از اینکه او در یک قطار شهری توسط 3 تاجر کتک 
می خورد و مورد ظلم قرار می گیرد، » آرتور « که 
از یکی از همکاران اسلحه ای به دست آورده کنترل 
خود را از دست می دهد. او که از درمان خود به 
و  تاریک خود می شود  تسلیم خوی  است،  دور 
به دست  را  آرتور  کنترل   » شخصیت » جوکر 

می گیرد.

آیا فیلم »جوکر« خشونت آمیز است؟ 
بلاشک بله. اگرچه این خشونت به این 
منظور طراحی شده که بیننده را شوکه 

کرده و او ناراحت کند. قصد وجود این حجم 
از خشونت این نیست که خوی خون دوست 
تماشاگران را اغنا بکند یا عطش آن ها برای 
دیدن اینکه آدم بد ها جزای کار بد خود را 

ببینند را سیر بکند. تعداد افراد کشته شده 
در قیاس با فیلمی مثل » جان ویک 3« 

)John Wick ( بسیار کم است اما هر کدام 
از مرگ ها تاثیر عمیق تری دارد.

است،   » آرتور   « استحاله ی  پولی  واحد  خون 
وسیله ای که ما با آن سقوط وی تا قعر جهنم را 

دنبال می کنیم. برخی نگران »تقدس سازی« خون 
در این فیلم بوده اند ولی واقعا همچین چیزی را 
نمی توان در » جوکر « دید. بر خلاف فیلم های 
چیزی  همچین  اسلشر   / ترسناک  ژانر  معمول 
به هیچ وجه در مورد » جوکر « درست نیست. 
به دنبال حس همذات پنداری  فیلم » جوکر « 
برای شخصیت اصلی نیست و از بینندگان هم 
اصلا همچین انتظاری ندارد، اما انتظار دارد که 
بینندگان نه تنها موقعیت او بلکه عواملی را ببینند 
که باعث تغییر تدریجی او از یک دلقک اده به 
یک قاتل روانی شکل دهنده ی گروه های مافیایی 

شده اند.
»جوکر« در نسخه ای از یک دنیای بتمن شکل 
با سنگ محک های  می گیرد و به همین دلیل 
بروس   « یک  با  می شویم.  روبه رو  متعددی 
وین« جوان آشنا می شویم، همینطور »آلفرد«. 
سکانس های در داخل و اطراف تیمارستان آرکام 
به  ارجاعاتی  جوکر  نهایی  لباس  می دهد.  روی 
حضورهای قبلی او با موهای بلند و سبز، آرایشی 
زیبایی  بسیار  طور  به  که  لباسی  و  دلقک گونه 

رنگارنگ است دارد.
فیلیپس«  تاد   « آقای  یعنی  اثر  این  کارگردان 
فیلم های  سری  از  18۰درجه ای  گردشی 
»خماری« )Hangover( داشته است و اصلا 
از دِینی که »مارتین اسکورسیزی « در ساخت این 
اثر به عهده ی او داشته است خجل نیست. او نه 
تنها از چندین فیلم آقای » اسکورسیزی« مواردی 
را قرض گرفته است؛ از آثاری مثل راننده تاکسی 
و یا سلطان کمدی، بلکه او از » رابرت دنیرو « نیز 
در این اثر استفاده کرده است. ظاهر فیلم »جوکر« 
زمان  که  حالی  در  می آورد  یاد  به  را   ۷۰ دهه 
پیش زمینه ی  است.  اثر سال 1981  رویدادهای 
محیطی و زمانی اثر باعث شکل گیری جامعه ی 
پیشرفت های  که  است  شده  مدرنی  نیمه 
تکنولوژیکی وحشتناک 4 دهه ی اخیر را در خود 
وجود  بدون  این چنینی  داستانی  روایت  ندارد. 
دوربین های  و  همراه  گوشی های  کامپیوتر ها، 

حفاظتی در هر گوشه و کنار ساده تر است.
موفقیت » جوکر « کاملا وابسته به نقش آفرینی 
مستحکم و متعهدانه ی » واکین فینکس « بوده 
است. » فینکس « با تغییر فیزیکی ای همتا با 
آنچه از » کریستین بیل « در » ماشینیست « 

)Machinist ( دیده بودیم ظاهر خود را دوباره 
شکل داده است. جنبه های روانی این بازی که با 
حداقل المان هایی از سبک متد اکتینگ ) سبکی 
که در آن بازیگر در تمام مدت فیلمبرداری در 
نقش باقی می ماند ( انجام شده است، این نسخه 
از جوکر را به جایی می برد که قبلا تنها » هیث 
لجر « به آن دست یافته بود. خط داستانی چیزی 
بیشتر از عمق بازی از » فینکس « می خواهد؛ او 
باید در داخل میدان مین گذاری شده ی یک راوی 
غیر قابل اعتماد هم حرکت بکند و صد البته که به 
هیچ وجه در این راه شکست نمی خورد. نمی توانم 
با اطمینان بگویم که او برای جایزه ی اسکار نامزد 
خواهد شد ) که اگر این جایزه را ببرد، باعث خواهد 
تا او و » لجر « پس از » براندو و دنیرو « تبدیل به 
دومین افرادی شوند که جایزه ی بهترین بازیگری 
را برای یک شخصیت یکسان برده اند ( اما بهتر 

است که این اتفاق بیفتد.
با سوالی درباره ی  آقای » فیلیپس « وقتی که 
اینکه آیا این اثر تمثیلی سیاسی است یا نه رو به رو 
شد از جواب دادن طفره رفت. اگرچه با این حال 
سخت است که به برخی دلایل فرعی تر فروپاشی 
ذهنی »آرتور « نگاه بکنیم و نمونه های مشابهش را 
نبینیم؛ بودجه هایی که قطع شده و در نهایت باعث 
کاهش خدمات اجتماعی می شوند، نبود پشتیبانی 
برای مشکلات روانی و دولتی که علاقه ی بیشتری 

به »داشته ها« دارد تا »نداشته ها«.
فیلم » جوکر « آخرین نمونه ی خوبی است که 
کامیک بوکی  داستان های  می دهد  نشان  ما  به 
قدیمی اگر با رویکردی مناسب به خوبی گسترش 
داده شوند و خلاقیت و ذهن باز هم درگیر آن ها 
بشود، می توانند به بستری بیشتری از یک داستان 
پاپ کورنی اکشن / ماجراجویی ساده تبدیل بشوند. 
درست همانطور که جایی برای مبارزات و نبردهای 
 ) Avengers ( »آخرین فیلم » انتقام جویان
شده ای  اکتشاف  کمتر  افق های  دارند،  وجود 
دارند.  وجود  نیز  تجارب  مختلف  جنبه های  از 
»جوکر« سرکی به داخل تاریک ترین دخمه های 
دوست   « شاید  اگرچه  و  می کشد  تجارب  این 
داشتن « این فیلم به لحاظ کلی سخت باشد اما 
تجربه ای قدرتمند و فراموش نشدنی برای شما به 
ارمغان خواهد آورد که فراموش کردن آن بسیار 

سخت است.

»جوکر« در نسخه ای از یک 
دنیای بتمن شکل می گیرد و به 
همین دلیل با سنگ محک های 

متعددی روبه رو می شویم. با 
یک » بروس وین« جوان آشنا 

می شویم، همینطور »آلفرد«. 
سکانس های در داخل و اطراف 
تیمارستان آرکام روی می دهد. 

لباس نهایی جوکر ارجاعاتی 
به حضورهای قبلی او با موهای 

بلند و سبز، آرایشی دلقک گونه و 
لباسی که به طور بسیار زیبایی 

رنگارنگ است دارد.

آقای » فیلیپس « وقتی که با 
سوالی درباره ی اینکه آیا این 

اثر تمثیلی سیاسی است یا 
نه رو به رو شد از جواب دادن 

طفره رفت. اگرچه با این حال 
سخت است که به برخی 

دلایل فرعی تر فروپاشی ذهنی 
»آرتور « نگاه بکنیم و نمونه های 
مشابهش را نبینیم؛ بودجه هایی 

که قطع شده و در نهایت 
باعث کاهش خدمات اجتماعی 

می شوند، نبود پشتیبانی برای 
مشکلات روانی و دولتی که 

علاقه ی بیشتری به »داشته ها« 
دارد تا »نداشته ها«.

 نقدی بر فیلم »جوکر« ساخته »تاد فیلیپس«؛ 

نمونه ای بی همتا در دنیای ابرقهرمانی

فیلم روز
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7 فناوری

وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات از پیاده سازی 
اولین ارز دیجیتال کشور به صورت آزمایشگاهی 

خبر داد.
محمدجواد آذری جهرمی در اینستاگرام خود با بیان 
اینکه دنیا در حال تحول است و یکی از این تحولات، 
»ارزهای دیجیتال« هستند، گفت: رویکرد انفعالی 
در خصوص فناوری و انتظار دستگاهها از یکدیگر 

انفعال  نهایت  در  و  عقب ماندگی  باعث  طبیعتا 
حاکمیت خواهد شد.

وی ادامه داد: بر این اساس و با استفاده از ظرفیتهای 
عرصه  در  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  موجود 
بانکداری و نظام مالی کشور و نیز ظرفیت بالای 
مدیره  هیئت  با  که  در جلسه ای  کشور،  جوانان 
پست بانک ایران داشتم، مقرر شد این بانک با اعلام 

فراخوان و شناسایی نخبگان کشور در این عرصه، 
اولین ارز دیجیتال کشور را به صورت آزمایشگاهی 
پیاده سازی و این مدل را برای بررسی و تایید به 

نظام بانکی کشور عرضه کند.
این حوزه  در  از همه کسانی که  ارتباطات  وزیر 
تخصص دارند دعوت کرد در فراخوان پست بانک 

حضور فعالانه داشته باشند.

معاون اجتماعی پلیس فتا ناجا گفت: سیستم 
بانکداری کشور باید به سمت ارائه خدمات نوین 

بانکی برود.
سرهنگ رامین پاشایی معاون اجتماعی پلیس فتا 
ناجا گفت: با توجه به هماهنگی های انجام شده بین 
پلیس فتا، بانک مرکزی و دستگاه قضایی قرار بود 
تا از خرداد ماه امسال ارائه رمز یکبار مصرف )پویا( 
به هموطنان انجام شود که به علت فراهم نشدن 

زیرساخت ها زمان اجرای این طرح به تعویق افتاد.
وی افزود: ۶۰ درصد جرایم حوزه فتا متعلق به 
بخش مالی است و راه اندازی اینگونه خدمات و 

ارائه رمز دوم یکبار مصرف نیاز  است.
سرهنگ پاشایی تصریح کرد: برخی از بانک ها 
اجرای این خدمات را آغاز کردند و در صورت عدم 
راه اندازی این سرویس خدماتی امکان مورد تهدید 
واقع شدن حساب های هموطنان توسط مجرمان 

سایبری بسیار بالا است.
از  خارج  سایبری  کلاهبرداران  اکثر  افزود:  وی 
مرز های کشور حضور دارند و از بیرون از کشور 

اقدام به کلاهبرداری مالی از هموطنان می کنند.
معاون اجتماعی پلیس فتا ناجا گفت: سیستم 
بانکداری کشور باید به سمت ارائه خدمات نوین 
بانکی رود تا بتوانیم سطح وقوع جرایم بانکی را 

کاهش دهیم.

از هفته اول لیگ برتر فوتبال بانوان کشور صبح 
روز گذشته جمعه 19 مهر ماه تیم فوتبال بانوان 
آویسا  تیم  میزبان  البرز  استان  فوتبال  هیات 

خوزستان بود.
از ساعت 1۰ صبح در زمین چمن  این دیدار 
دانشگاه آزاد اسلامي کرج برگزار شد و نماینده 
البرز موفق شد با نتیجه پر گل هفت بر یک حریف 

خود را در هم بکوبد و گام اول را محکم بردارد.
گل هاي تیم فوتبال هیات فوتبال استان البرز را 
سارا قمي )5 گل( ، فاطمه خندان و مریم محمدي 

به ثمر رساندند.

   وزیر ارتباطات خبر داد؛

رونمایی از اولین ارز دیجیتالی ایران

   معاون اجتماعی پلیس فتا:

60 درصد جرایم سایبری متعلق به حوزه مالی است
بانوان البرزي گام اول را محکم برداشتند

شماره  تفویضی  های  وکالت  و  کرج   ۶۰ خانه  1391/12/2۰دفتر  3825۶مورخ  شماره  وکالت  تفویض  برابر  پرواره  نجمیه  خانم 
های3۶128مورخ 1391/۰۶/21و2414۰مورخ138۷/11/29و2۰515مورخ138۷/2/2و15۶مورخ 138۶/4/۷همگی تنظیمی دفترخانه 
۶۰کرج از طرف مالک آقای سبز علی هاشمی فرضمن تسلیم دوبرگ استشهادی تصدیق شده اعلام نموده است که سند مالکیت ششدانگ 
یک قطعه زمین که در آن یک باب ساختمان ساخته شده به مساحت۰8 /11۰متر مربع قطعه-  تفکیکی پلاک 42۰3۰فرعی از 1۶3اصلی 
مفروزاز پلاک 1۰95فرعی از اصلی نامبرده واقع در اراضی سرحدآباد جزءحوزه ثبتی شهرستان فردیس ذیل صفحه 98دفتر 2۶4۰به شماره 
ثبت 89328۶به نام سبز علی هاشمی فر ثبت وسند مالکیت به شماره چاپی 311۰43صادر شد خانم نجمیه پرواره برابر درخواستی مورخ 

1398/۶/3تقاضای صدور سند المثنی  را از این اداره نموده است واعلام نموده سند بعلت اسباب کشی مفقود گردیده است لذا مراتب 
به استناد تبصره یک اصلاحی به ماده 12۰  آیین نامه قانون ثبت دریک نوبت آگهی می شودتاچنانچه کسی مدعی وجودسند مالکیت 
نزدخود ویاانجام معامله نسبت به ملک مذکورمی باشد ازتاریخ انتشاراین آگهی به مدت ده روزاعتراض خود راضمن ارائه اصل سندمالکیت 
به این اداره تسلیم نماید بدیهی است چنانچه ظرف مدت مقرر اعتراضی واصل نشود ویا درصورت اعتراض اصل سندارائه نگردد سندمالکیت 

المثنی برابرمقررات به متقاضی تسلیم خواهد شد.  1۷44
محمد سلیمانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک شهرستان فردیس

آگهی فقدان

خبر روز
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طبق عادت هرساله، از هفته های پنجم لیگ 
برتر به بعد که برخی باشگاه ها از نتایج تیم 
هایشان راضی نیستند، همه کاسه کوزه ها را 
سر سرمربی ها می شکنند و تصمیم به اخراج 
نفرهای اول کادر فنی می گیرند. البته این اتفاق 
فقط مختص لیگ ایران نیست و در تمام دنیا 
اخراج زودهنگام مربی هایی که نتایج ضعیف 
به حساب می  امری نسبتا متداول  گرفتند، 
آید. در همین هفته ای که گذشت، سران آ.ث 
میلان »مارکو جامپائولو« را که چندان هم بد 
کار نکرده بود اخراج کردند و به جایش »استفانو 

پیولی« را روی نیمکت میلان نشاندند.
لیگ ایران هم هیچ گاه از این قاعده مستثنی 
نبوده است و امسال هم ظاهرا قصه به همین 
و  اخراجی  های  مربی  و  دارد  جریان  منوال 
مستعفی و... یکی پس از دیگری قطار شده اند 
تا در همین تعطیلات دو هفته ای بازی های 
ملی، بار سفر ببندند و راهی تیم های دیگری 
شوند. از همین حالا نیمکت حداقل نیمی از 
تیم های لیگ برتر متزلزل به نظر می آید و 
احتمالا در صورت عدم کسب پیروزی در یکی 
دو هفته پیش رو باید شاهد سیلی از اخراجی 
ها باشیم. البته در این میان هم برخی تیم ها 
حضور دارند که سرمربی هایشان بخاطر مسائل 
حاشیه ای و نبود امکانات و... اقدام به استعفا 

می گیرند.
فصل پیش، تیم های زیادی لیگ را در شرایط 
نامساعد آغاز کردند و مدعیان سقوط، حتی 
یک  لیگ  به  سقوط  سهمیه های  از  بیشتر 
بودند. سپیدرود از اول فصل شرایطی بلاتکلیف 
داشت و تمریناتش را با دو مربی مختلف آغاز 
کرد، ماشین سازی بعد از تغییر نام خیلی دیر 
وارد نقل و انتقالات شد و نفت مسجدسلیمان 
بدی  مالی  اوضاع  هم،  خوزستان  استقلال  و 
داشتند. عجیب نبود که سه تیم از این 4 تیم، 
همان اول فصل مربیان شان را عوض کنند و 
مربیان شان هم بدون برد از این باشگاه ها جدا 
شوند. خداداد عزیزی بعد سه هفته و بخاطر 
باخت عجیب و غریب به سپاهان، پرونده اش 
و  کریمی  فیروز  و  شد  بسته  سپیدرود  در 
عبدالله ویسی هفته پنجم، بدون هیچ بردی از 

باشگاه های شان جدا شدند.
پس شاید بد نباشد نگاهی بیندازیم به مربی 
از  جدایی  شرف  در  فصل  در  این  که  هایی 

باشگاه هایشان هستند:

»وینگو بگوویچ«؛ اولین قربانی لیگ
هیچ مربی زمان گرفتن حکم اخراج، خوشحال 
نیست اما کمتر پیش می آید کسی بدون حتی 
یک خاطره خوب باشگاهش را ترک کند. این 
قصه ایست که »وینگو بگوویچ« در این فصل 
تجربه کرده است! او حتی یک بار نتوانست 
را به طرفداران گل گهر هدیه دهد و  لبخند 
بدون پیروزی از این تیم اخراج شد. پیش از 

بگوویچ، 1۰ مربی دیگر هم در لیگ برتر سابقه 
اخراج بدون برد در ۶ هفته ابتدایی فصل را 
داشته اند. مربیانی که بین آن ها، قهرمان های 
سابق ایران و آسیا هم دیده می شود! اما به هر 
روی، گل گهر که یکی از قعرنشینان این فصل 
هم به حساب می آید، بگوویچ را به جمع آن 
مربیان افزود تا لقب اولین اخراجی فصل نصیب 

این پیرمرد کروات شود.
نام »علی دایی« و »علی  از همین حالا هم 
کریمی« به عنوان گزینه های نیمکت گل گهر 
به گوش می رسند. اگرچه »مجتبی جباری« 
به عنوان دستیار بگوویچ هم شاید بدش نیاید 
اولین تجربه مربی گری در لیگ را تجربه کند و 

خودش جانشین بگوویچ شود.

»عبدالله ویسی«؛ »همین حالاِ«یی که 
هنوز فرا نسیده!

ویسی که مدتی به »پپ گواردیولا« ی فوتبال 
ایران هم معروف بود، روز پنجشنبه در مصاحبه 
ای اعلام کرد که »همین حالا از شاهین بوشهر 
خواهم رفت«! البته این »همین حالا« هنوز 
فرا نرسیده است و احتمالا در تهدید مدیران 
بوشهری بر زبان آورده است، اما شرایط شاهین 
در جدول هم به گونه ای نیست که خیلی 
بتوان روی بقای ویسی حساب باز کرد. ویسی 
که روند رو به رشدی در مربی گری از خود به 
نمایش گذاشت و چهار سال پیش با »استقلال 
خوزستان« حتی به عنوان قهرمانی در لیگ 
برتر هم دست پیدا کرد و این قهرمانی او را به 
نیمکت سپاهان هم رساند اما دقیقا پس از آن 

بود که روند نزولی آمارش آغاز شد.
ویسی  احتمالی  استعفای  علت  البته 
شاهین  باشگاه  افتضاح  امکانات 

بوشهر است که البته خب از همان روز اول 
ویسی بدان واقف بوده و علت ماندگاریش تا 
دست  خب  اما  نیست  مشخص  لحظه  این 
آویزی شده است برای اینکه استعفا بدهد. اما 
خب خود ویسی با شاهین هم جزو تیم هایی 
هستند که تا اینجای فصل هنوز موفق به کسب 
پیروزی نشدند و در لبه تیغ در حال حرکت 
هستند. . ویسی در صورتی که نتواند شاهین 
را از بحران خارج کند، اولین مربی خواهد شد 
که از دو تیم بدون پیروزی کنار می رود. هفته 
آینده شاهین در مسجدسلیمان مهمان نفت 

است.

»علیرضا منصوریان«؛ دردسر حاضری 
خوری همین است!

که  ای  کارنامه  به  توجه  با  ایران  فوتبال  در 
»علیرضا منصوریان« در این سالها از خود نشان 
داده ، به مربی »حاضری خور« معروف شده 
است. او هر گاه تیم در بحران رفته را تحویل 
یک  نیمکت  روی  فصل  اواسط  از  و  گرفته 
تیم نشسته با این تیم نتایج درخشانی گرفته 
است اما هرگاه یک تیم را از ابتدای فصل به 
او دادند، او اصلا نتوانسته تیم خوبی ببندد و 
نمایش خوبی از خود بر جای بگذارد. ظاهرا 
اتفاقی که در استقلال و نفت تهران برای او 
افتاد، در ذوب آهن هم برای منصوریان در حال 
تکرار شدن است ! منصوریان که در استقلال 
هم سابقه جدایی زودهنگام را دارد، نمی خواهد 
همین سرنوشت در اصفهان برایش تکرار در 
حال تکرار شدن است. به خصوص که آذری، 
مدیری که او را به ذوب آهن برد از این باشگاه 
جدا شده و مدیران جدید، دنبال رهایی از این 

بحران زودهنگام هستند.

منصوریان جزو سه مربی ای است در این فصل 
که در شش هفته گذشته از لیگ، هنوز موفق 
به کسب پیروزی نشده است و جزو قعرنشیان 
لیگ به حساب می آید. از این رو اگر او هم نتواند 
جلوی بحران بیش از این تیم را بگیرد، احتمالا 
با درب های خروج ذوب آهن آشنا خواهد شد 
و باید برای ادامه فصل دنبال تیم دیگری بگردد 
و شاید همان روند »حاضری خوری« اش بتواند 
آمار مربی گری او را بهبود ببخشد. ناگفته نماند 
که ذوب آهن در اصفهان، میزبان شهر خودروی 

آماده گل محمدی خواهد بود.

»مهاجری«، »تارتار« و دیگران
مربیان دیگری هم در این فصل حضور دارند که 
لیگ را خیلی بد آغاز نکردند اما از همین حالا 
بخاطر مشکلات مالی، نبود امکانات تمرین و.... 
ساز جدایی کوک کردند تا شاید حداقل با حربه 
تهدید بتوانند برای بازیکنان شان احقاق کنند. 
»رضا مهاجری« که با نساجی فصل را بسیار 
آرمانی آغاز کرده است و جزو بالا نشینان همین 
شش هفته ابتدایی به حساب می آید، اما خیلی 
زود وارد حاشیه شده و مهاجری از نبود پول در 
باشگاه گلایه های فراوانی دارد. او هفته پیش در 
مصاحبه ای حتی اعلام کرد چمدان هایش را 

بسته و قصد ترک قائمشهر را دارد.
ماجرا برای »مهدی تارتار« و نفت مسجد سلیمان 
هم به همین شکل است. آن ها البته نتایجی به 
خوبی نساجی نگرفته اند اما وضعیت برایشان در 
جدول به بدی شاهین و گل گهر هم نیست. با 
این وجود گفته میشه که تارتار حتی استعفایش 
را بخاطر مسائل مالی تقدیم مسئولان نفت کرده 
و احتمالا نفتی ها باید به دنبال سرمربی جدیدی 

برای مسجد سلیمانی ها بگردند.

»دنیای هوادار« از خروجی های قطار لیگ در ایستگاه هفتم گزارش می دهد؛

از پیرمرد کروات تا علیمنصور
ایران ۱4- 0 کامبوج؛

با احترام تقدیم به بانوان!
در  بانوان  حضور  که  روزی  در  ایران  فوتبال  ملی  تیم 
ورزشگاه آزادی، اتمسفر ویژه ای به مسابقه بخشیده بود، 

با 1۴ گل برابر حریف خود پیروز شد.

دیدار ایران و کامبوج در هفته سوم رقابت های مقدماتی 
جام جهانی 2۰22 قطر و 2۰23 چین در شرایطی آغاز شد 
که حضور بانوان در ورزشگاه آزادی و اخباری که در این 
زمینه طی روزهای اخیر منتشر شده بود، این مسابقه را به 
صورت ویژه تحت تاثیر قرار داده بود. در مورد مسائل فنی این 
مسابقه چیزی جز برتری مطلق شاگردان ویلموتس نمی توان 
گفت. آنها در شرایطی با چهارده گل موفق به شکست کامبوج 
شدند که این تیم از دو بازی قبلی خود یک تساوی و یک 
شکست خفیف یک بر صفر مقابل بحرین کسب کرده بود. 
حالا با این پیروزی تیم ملی ایران ۶ امتیازی شد تا به صدر 
جدول گروه سوم رقابت ها برود و چشم انتظار دیدار بعدی 
در منامه بحرین باشد که روز سه شنبه برگزار خواهد شد. در 
این مسابقه محبی 2 گل، آزمون سه گل، انصاری فرد 4 گل، 
طارمی 2 گل و کنعانی زادگان، مهرداد محمدی و نوراللهی 
هم یک گل زدند تا یکی از پر گل ترین پیروزی های تاریخ 

فوتبال ایران در تاریخ ثبت شود.
اینکه تیم ملی ایران بتواند به پیروزی آسانی در ورزشگاه 
آزادی دست پیدا کند، چندان دور از ذهن نبود ولی اینکه 
شاگردان ویلموتس فقط در یک نیمه ۷ گل به حریفشان 
بزنند و کامبوج فقط نظاره گر همکاری ملی پوشان ایران 
باشد، چندان قابل پیش بینی نبود. سفیدپوشان ایران در نیمه 
اول یکی از ساده ترین بازی های خود در چند سال اخیر را 
به نمایش گذاشتند. آنها هفت بار گل زدند و موقعیت های 
زیادی را هم از دست دادند. البته علیرغم نمایش بسیار خوبی 
که بازیکنان ایرانی داشتند، نمی توان از عملکرد پراشتباه 
بازیکنان آبی پوش کامبوج و دروازه بان این تیم به سادگی 

عبور کرد.
در نیمه دوم هم ماجرا غیر از این نبود؛ غیر از پنالتی ای که 
کامبوجی ها در دقیقه 4۶ به دست آوردند و بیرانوند بار دیگر 
موفق به مهار یک پنالتی دیگر شد، تیم ملی بسیار هجومی 
بازی کرد و موفق شد ۷ گل دیگر هم بزند تا در نهایت با 

حساب 14 بر صفر این بازی را ببرد.

بهترین بازیکن 
در این مسابقه تمام بازیکنان ایران به خوبی توانستند شرح 
وظایف خود را به خوبی انجام دهند و یکی از پیروزی های پر 
گل تاریخ ایران رقم خورد. تیم ملی ایران در این مسابقه گلی 
دریافت نکرد و 14 گل زد. می توان از انصاری فرد، طارمی و 
آزمون به عنوان بهترین بازیکنان این میدان نام برد که روی 
هم موفق به ثبت 9 گل شدند. در قسمت بهترین بازیکنان 
می توان به محمد محبی ستاره جوان سپاهان هم اشاره کرد 
که طی ۷2 دقیقه حضورش در زمین، 2 بار گل زد و 2 بار 

هم پاس گل داد.

اتفاق ویژه
بی شک حضور گسترده بانوان که برای اولین مرتبه پس از 
انقلاب رخ داد، مهم ترین و ویژه ترین اتفاق این مسابقه بود. 
البته این مسابقه یک اتفاق ویژه دیگر هم داشت و آن هم 
ثبت 14 گل در یک بازی بود که چهارمین پیروزی پر گل 

فوتبال ایران با بیشتر از 1۰ گل به شمار می رود.

بحث روزدریچه

محمدحسین سیفی


